

(ENGLISH FOLLOWS)

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate

Nomination d'une direction d'école par intérim à l'École Héritage

St-Isidore, lundi 13 novembre 2023 - Le Conseil scolaire du Nord-Ouest (CSNO) est heureux d'annoncer la nomination de **madame Nicole Walisser** au poste de directrice par intérim de l'École Héritage à partir du 1^{er} décembre 2023 jusqu'au 6 janvier 2024.

Avec une vaste expérience dans le domaine éducatif et administratif, madame Walisser apporte une expertise et un engagement inébranlables à l'École Héritage où elle est actuellement enseignante au secondaire. Madame Walisser œuvre au sein du CSNO depuis 2008, où elle a été directrice à l'École des Quatre-Vents à Peace River, puis directrice de l'École Héritage de 2012 à 2022. Au cours de sa carrière, elle a aussi été coordonnatrice du programme d'immersion française de Peace River School Division de 2002 à 2005 et direction adjointe de l'école E.E. Oliver Elementary School de 2006 à 2008.



Au cours de cette période intérimaire, madame Walisser assurera une continuité harmonieuse dans la prestation de l'éducation de qualité à l'École Héritage.

Le Conseil remercie madame Walisser d'avoir accepté ce poste et lui souhaite du succès dans ses fonctions intérimaires à l'École Héritage.

- 30 -

Pour information : Brigitte Kropielnicki
 Directrice générale
 Conseil scolaire du Nord-Ouest
 (780) 624-8855 ou sans frais 1-866-624-8855
 www.csno.ab.ca

PRESS RELEASE

For immediate release

Appointment of Acting Principal at École Héritage

St. Isidore, November 15, 2023

The *Conseil scolaire du Nord-Ouest* (Northwest Francophone Education Region) is pleased to announce the appointment of Mrs. Nicole Walisser as interim principal of École Héritage starting December 1, 2023, till January 6, 2024.

With extensive experience in the educational and administrative fields, Mrs. Walisser brings unwavering expertise and dedication to École Héritage, where she currently serves as a high school teacher. Mrs. Walisser has been a valuable member of the CSNO since 2008, having served as the principal of École des Quatre-Vents in Peace River and as the principal of École Héritage from 2012 to 2022. Throughout her career, she has also worked as the coordinator of the French immersion program at Peace River School Division from 2002 to 2005 and as the assistant to the principal at E.E. Oliver Elementary School from 2006 to 2008.

During this interim period, Mrs. Walisser will ensure a seamless continuity in the delivery of quality education at École Héritage.

The Board thanks Mrs. Walisser for accepting this position and wishes her success in her interim role at École Héritage.

- 30 -

For information: Brigitte Kropielnicki
 Superintendent of Schools
 (780) 624-8855 or toll-free 1-866-624-8855
 www.csno.ab.ca

The Conseil scolaire du Nord-Ouest (CSNO) offers students a high-quality French language education which encourages a sense of belonging to the francophone community locally, in Canada and around the world.

**The CSNO governs three francophone schools Vents (preschool to Grade 12):
École des Quatre- in Peace River, École Héritage in Falher and
École Nouvelle Frontière in Grande Prairie.**